
Ecology

Ecology_下载链接1_

著者:Robert E. Ricklefs

出版者:W. H. Freeman

出版时间:1999-08-05

装帧:Hardcover

isbn:9780716728290

During the 1990s there have been changes in the ecological landscape. There is
increased awareness of the importance of scale, the role of disturbance, the necessity
for conservation, the potential for restoration, and the power of genetics in
understanding relationships among organisms. Building on traditional foundations -
evolution and adaptation, energy flow, population and community interactions, and
behavioural ecology - the new edition of "Ecology" emphasizes modern concepts and
approaches to present an accessible and comprehensive treatment of the field of
ecology. There is an accompanying Website which offers updates on the latest
research in ecology, keyed to specific coverage in the test. Also features are addtional
problems for each chapter of the text.
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书评

这本书的翻译真的太差了。买了很久了，现在才看。但实在忍不住来吐槽了。翻译是垃
圾！那些名字在上面的负责翻译的教授们，你们这样好吗？ 抱歉，你的评论太短了
天那，豆瓣你难道要我多吐槽这本书才能让我发表评论吗？对这本书，我只想说，大家
千万别买。  
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原书并不是一本很popular的生态教材，在amazon上搜索结果寥寥；书的体系不清晰，
概念不明确；而且这个翻译本是以2000版作为底本的，过时太久；翻译质量就不多说
了，看过的人都知道；定价还死贵，还好我是借同学的。。。
要不是因为生态课指定了这本教材，我绝对不会碰这样的书...  
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